
 

  
                                      Protokoll Regionstyremøte 2020 - 2023 

 
Regionstyremøte Nr. 19/20-23 

Lørdag 22.01.2022 i Brataslava 

Tilstede: 
Gro Gulliksen 
Per Inge Bjerkseter 
Trine Brox 
Truls Gundersen 
Tom Sørensen 
Nora Kaalstad 
Alexander Christiansen 
Aasta Ajer 
Mai-Britt Kopperud 
 
Forfall: 
 
Saksoversikt:  
136/20-23 Dialogmøter med klubbene  
137/20-23 Frivilligheten   
138/20-23 Handlingsplanen  
139/20-23 Økonomiske barrierer   
140/20-23 Anlegg  
141/20-23 Eventuelt  
 
Sak 136/20-23 
Dialogmøter med klubbene 
Vi ønsker å fasilitere Dialogmøter med klubbene. Dialogmøtene skal være 
mellom klubber som naturlig og geografisk bør ha en god kommunikasjon og et 
godt samarbeid. Det skal være uformelle samtaler hvor temaene kan være 
samarbeid mellom klubbene, rekruttering, utdanning, spillere, flest mulig/lengst 
mulig, osv. Spilleren i sentrum. 
Administrasjonen inviterer til disse møtene og regionens styremedlemmer og/eller 
administrasjon er deltakere. 
 
Styret tok en runde på hva som kan komme opp på dialogmøtene: 

- Utdanningssamarbeid mellom klubbene. Dommerkurs, trenerkurs, etc 
- Spillere: rekruttering, barnehåndball, overganger, treningssamarbeid, 

samarbeidslag, etc 
- Anlegg: Anleggstetthet, -tilgjengelighet, leiepris, etc 
- Dele med hverandre på alle områder. 
- Samarbeid på ulike tiltak. 
- TH, inkludering og integrering 

Vedtak: Til etterretning 
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Sak 137/20-23 
Frivilligheten 
Styreleder Gro Gulliksen informerte om innholdet på nettsiden til frivillighetens år; 
frivillighetensar.no under Kulturdepartementet. 
Regionstyret ser på tiltak for å få frivilligheten tilbake i idretten generelt og 
håndballen spesielt.  
 

 
 
 
Sak 138/20-23 
Handlingsplanen 
Administrasjonen tok styret igjennom status på hvordan vi lå an i 
Handlingsplanen. Koronasituasjonen har utsatt en del tiltak og aktiviteter, men 
mye er gjennomført ved å være kreative, som blant annet ved digitale løsninger 
der det har vært mulig. 
Administrasjonen jobber iherdig med å få gjennomført handlingsplanen innen 
Regionstinget.   

 
 
 
Sak 139/20-23 
Økonomiske barrierer 
Styret ønsker en oversikt over hva som gjelder i klubbenes kommuner, når det 
gjelder ordninger for å minske at økonomi blir en barriere for at barn og unge ikke 
kan delta i idretten. Det er ulike ordninger i kommunene, som for eksempel 
fritidskort og annet. Dette skal vi forsøke å få en oversikt over, slik at klubbene 
vet hva som gjelder i sin kommune. Mange klubber er kjent med dette, men ikke 
alle. 
Det er også ulike midler å søke for klubbene når det gjelder Fargerik håndball. 
Styremedlemmene Mai-Britt Kopperud, Nora Kaalstad og Tom Sørensen sjekker 
ut muligheter for søkbare midler. Mai-Britt kontakter Elvebyen. Nora sjekker hva 
som gjelder i Oslo og Tom sjekker hva som gjelder i Larvik. 
 

 
 
 
 
 

Vedtak: Styremedlemmene Mai-Britt Kopperud, Nora Kaalstad og Tom 
Sørensen sjekker ut muligheter for søkbare midler. Mai-Britt kontakter Elvebyen. 

               
 
 
 

 

Vedtak: Følges opp på neste styremøte 
 

Vedtak: Til etterretning 
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Sak 140/20-23  
Anlegg 
Anleggsutvalget har gjennomført møte i januar og har planlagt nytt møte 
8.februar.  
Alexander Christiansen bygger opp anleggsatlaset i dialog med seksjon 
organisasjon, slik at antall utøvere, antall lag og klubber blir målt opp mot antall 
flater, for deretter å se behovet for evt flere flater. Dette naturligvis målt opp mot 
klubbenes nedslagsfelt og demografi. 
Anleggsstatus og -tanker må være med på Dialogmøtene med klubbene. Er det 
noen planer? Hvor langt har man kommet? Bør anleggsutvalget vårt bidra? 
Det ønskes møte med Drammens Idrettsråd - DL forespør dem. 
Er det planer om idrettshall i Vikersund (Modum)? Per Inge Bjerkseter og Mai-
Britt tar kontakt med dem og forhører seg. 
 

 
 
Sak 141/20-23 
Eventuelt 
 
Planlagte styremøter: 

- 21.februar i Drammen 
- 21.mars i Sandefjord 
- 25.april i Drammen 
- 6.-8.mai (Håndballtinget), 1 
- 7.-18.juni (Beachhåndball NM i Sandefjord). 

 

 
Referent: Ole Kristian Strøm 

Vedtak:  
- Neste styremøter: 21.februar (Drammen), 21.mars (Sandefjord), 25.april 

(Drammen), 6.-8.mai (Håndballtinget), 17.-18.juni (Becahhåndball NM i 
Sandefjord). 

 
  
 
 
 

 

Vedtak: Frist 21.februar 2022 
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